

1st Session, 29th Parliament, 21-22 Elizabeth II,  
1973

THE HOUSE OF COMMONS OF CANADA

## BILL C-151

An Act to amend the Canada Pension Plan

R.S., c. C-5,  
c. 22  
(2nd Supp.)

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Senate and House of Commons of Canada, enacts as follows:

Appeal to  
Pension  
Appeals  
Board

**1.** Subsection 85(1) of the *Canada Pension Plan* is repealed and the following substituted therefor:

“**85.** (1) An applicant or beneficiary, if dissatisfied by a decision of a Review Committee under Section 84, may with the leave of the Chairman of the Pension Appeals Board, appeal from the decision of a Review Committee to the Pension Appeals Board within 90 days from the day the decision is communicated to him or within such longer period as the Pension Appeals Board upon application made to it within those 90 days may allow.”

1<sup>re</sup> Session, 29<sup>e</sup> Législature, 21-22 Elizabeth II,  
1973

CHAMBRE DES COMMUNES DU CANADA

## BILL C-151

Loi modifiant le Régime de pensions  
du Canada

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement du Sénat et de la Chambre des communes du Canada, décrète:

S.R., c. C-5,  
c. 22  
(2<sup>e</sup> Supp.)

**1.** Le paragraphe 85(1) du *Régime de pensions du Canada* est abrogé et remplacé par ce qui suit:

Appel à la  
Commission  
d'appel des  
pensions

«**85.** (1) S'il n'est pas satisfait d'une décision du comité de révision prévue par l'article 84, un requérant ou un bénéficiaire peut, avec la permission du président de la Commission d'appel des pensions, interjeter appel de la décision d'un comité de révision à la Commission d'appel des pensions dans les 90 jours qui suivent la date où la décision lui est communiquée ou dans tel délai prolongé qu'il est loisible à la Commission d'appel des pensions d'accorder sur demande à elle faite dans ces 90 jours.»